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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Niet alleen Tena belt 
incontinente patiënten» (ingezonden 13 augustus 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Niet alleen Tena belt incontinente patiën-
ten»?1 

Vraag 2
Bent u bereid het gisteren door u aangekondigde onderzoek naar Tena te 
verbreden naar andere fabrikanten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Vindt u dat ook andere fabrikanten, tot de uitkomsten van uw onderzoek 
bekend zijn, het benaderen van patiënten met incontinentieproblemen 
voorlopig stil moeten leggen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Gaat u bij uw onderzoek ook het College Bescherming Persoonsgegevens 
inschakelen? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Van Gerven (SP), ingezonden 9 augustus 2012 (vraagnummer 2012Z14974), 
Gerbrands (PVV), ingezonden 10 augustus 2012 (vraagnummer 2012Z14983), 
en Voortman (GroenLinks), ingezonden 10 augustus 2012 (vraagnummer 
2012Z14984)
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